



RoHS 声明

Certificate of RoHS Compliance (2011/65/EU)

宁波东方产品符合RoHS要求（欧盟议会和欧盟理事会关于在电子电气设备中限制使用某些有害物质的2011/65/EU指令）。

Ningbo EAST products conform with RoHS require (Directive 2011/65/EU of the European Parliament and of the council on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment) .

产品中的压电陶瓷片含有的铅属于豁免范围，豁免条款参照：RoHS 2011/65/EU指令附录III第7(c)-I项中，指出“电子电气器件的玻璃或陶瓷（电容中绝缘陶瓷除外）或玻璃或陶瓷混合物中的铅(例如：压电陶瓷器件)”。

All product includes Piezo Disc Ceramics Layer, the lead in these two components are exempted. See as the RoHS Directive 2011/65/EU Directive ANEX XIII 7(c)-I: "Electrical and electronic components containing lead in a glass or ceramic other than dielectric ceramic in capacitors, e.g. piezoelectronic devices, or in a glass or ceramic matrix compound" .

Authorised Signature:

<Company name> NINGBO EAST ELECTRONICS LIMITED

<Name> Wu Zi Hui

<Job Function> Quality Control Director

<Date> Mar. 8, 2016

